

4/28/2024

報告事項

1. 王小芹姊妹（博士）將於今天下午（4月28日）1點在舊堂迎新室舉辦健康講座，歡迎弟兄姊妹留下來參加。
2. 今天下午 1:15-2:20pm 有基本 ESL 學習，在教室 B。五月份上課只有一次，5/19/24。歡迎邀請社區的”大小朋友”參加學習英文聖經故事。
3. 為了保證教會小朋友的安全，每周日上午，請盡量將車停在上面的停車場，小停車場請保留給服事人員。也請家長們，看好或提醒自己的小朋友在 “play ground”和草坪上玩，不要在停車場上跑來跑去。
4. 請小朋友的家長準時在 12:25 到樓下領走您的孩子。
5. 夏季成人主日學 5/19 開始，主題破解人生難題。
6. 2024, 7/4-7/7 中西部夏令會主題末世的宣道，地點:Wright State University, 5/12 開放網上報名。
7. 2024, 8 月有去宏都拉斯的宣教行，有意願者請與尹谷恩長老聯繫。
8. 研讀聖經團契 2024 秋季將學習啟示錄，周一晚姊妹中文實體組將要恢復，姊妹線上組和弟兄實體組繼續，特邀還沒有參加的弟兄姊妹們報名，中文周一晚上實體姊妹

請跟秦秋琳姊妹報名，線上組請跟陳紅姊妹報名，弟兄實體組請跟馬文平弟兄報名。

感恩和代禱

1. 为台湾地震祷告
2. 为美国教会持守基督教信仰祷告，求神帮助教会坚持圣经的婚姻观，为美国执政掌权者对此问题的态度祷告。
3. 为教会的短宣计划祷告。
4. 为教会新朋友的跟进祷告
5. 为教会的牧师、长老、执事同工祷告。求主赐给他们智慧、力量和服务的心，牧养和治理莱城教会。
6. 为周三祷告会祷告。求主将祷告的负担赐予更多的肢体，让我们认识到祷告是我们教会、家庭和个人复兴的基础。“神阿，我们称谢你，我们称谢你，因为你的名相近，人都述说你奇妙的作为。”诗 75：1。
7. 为教会各个小组祷告。求主加添每个小组长信心和力量，也将火热爱主的心放在每一位肢体的生命中。
8. 为年长者和身旁有需要的肢体祷告。

4/28/2024

Announcement

1. Sister Wang Xiaoqin (Ph.D.) will hold a health lecture this afternoon (April 28) at 1 p.m. in the reception room. Brothers and sisters are welcome to stay and participate.
2. This afternoon from 1:15 to 2:20 p.m., there will be basic ESL learning in Classroom B. In May, there will only be one class on May 19, 2024. You are welcome to invite the "little and big friends" from the community to participate in learning English Bible stories.
3. To ensure the safety of the children in the church, please try to park your cars in the upper parking lot every Sunday morning. The small parking lot is reserved for ministry personnel. Also, parents, please watch or remind your children to play on the playground and grassy areas, and not to run around in the parking lot.
4. Please parents of children arrive downstairs promptly at 12:25 to pick up your child.
5. Summer adult Sunday school in Chinese will start May 19. The theme is God's Answers to Life's Difficult Questions.
6. Mission trip to Honduras in August. If you are interested, please contact Elder Yin.
7. The Bible Study Fellowship (BSF) will study the Book of Revelation in the fall of 2024. The Monday evening Chinese sisters' in person group will resume, the online sisters' group and the brothers' in person group will continue. We especially invite brothers and sisters who have not yet participated to register. Chinese sisters' in person group on Monday evening, please register with Sister Qin Qiulin; online group, please register with Sister Chen Hong; brothers' in person group, please register with Brother Ma Wenping.

Praise and Prayer

1. Pray for the Taiwan earthquake.
2. Pray for the American churches to uphold the Christian faith, asking God to help them maintain a biblical view of marriage, and to pray for the attitudes of the rulers and authorities in the United States regarding this issue.
3. Pray for the follow-up of new friends in the church.
4. Pray for the short-term mission trips of the church.
5. Pray for LCCC pastors, Elders, deacons, coworkers. May God give them wisdom, power, and willing heart to lead and teach LCCC congregation.
6. Pray for prayer meeting every Wednesdays. May the Lord grant more members the burden of prayer, helping us recognize that prayer is the foundation for the revival of our church, families, and individuals. 'We give thanks to you, O God; we give thanks, for your name is near. We recount your wondrous deeds.' Psalm 75:1.
7. Pray for LCCC small group leaders. May the Lord increase the faith and strength of each group leader and may the fervent love for the Lord be placed in the life of every member.
8. Pray for elderly and bodies in need.